

# مدرسة رويال الخاصة الانجليزية - الفجيرة

Ref No: RPES/Cir/134/2023 – 24 06 February 2024

Circular to Parents: Regarding IGCSE Admission for the Academic Year 2024-2025

Dear Parents,

Greetings!!!!

The Online registration will commence on Monday, 19.02.2024 to 26.02.2024. The registration opens at 9:00 a.m. on 19.02.2024.

## **Admission Criteria for KG1:**

- As per the MOE guidelines, the child must complete 4 years by 31.08.2024 for eligibility of admission to KG1.
- The admission to KG1 is on a FIRST COME FIRST SERVE basis. There is NO SPECIAL PRIORITY assigned to Siblings.
- Students should have a valid Emirates ID for the completion of registration.
- The shortlisted students, in the order of the application number, will be invited for an Observation Session
  with the Kindergarten / Counselling Team within one week from the submission of application. Details
  regarding the same will be communicated in the registered Parent Email. <u>All school communications WILL</u>
  ONLY be on the registered email ID.

## **Admission Criteria for KG2 to Grade 10:**

- The child must complete 5 years as on 31.08.2024 for KG2 and 6 years as on 31.08.2024 for Grade 1.
- Seats will be available in these classes against withdrawals.
- These available seats will be filled on a merit-based admission test.
- Entrance Test will be in English and Mathematics for KG2 and in English, Science and Mathematics for Grade 1 to Grade 10. Tests will be conducted towards the end of April or start of May and the school will contact parents when the date of the test is finalized.

### **Student Registration Procedure:**

- Log on to our website www.royalschoolfujairah.com and click on ENROL at the right-hand corner.
- On completion you will receive an Application Number
- KG1 registered students will be contacted for the Observation Session in the order of application within one
  weeks' time. KG2 & above Entrance test dates will be communicated in the month of April.
- Online Registration is NO GUARANTEE of admission.

### The following documents will be required at the time of admission:

#### For Student:

- Passport
- · Original Emirates ID of the student
- Birth Certificate
- Vaccination Record at birth
- 2 recent passport size photographs
- Term report card [For Grade 1 & above]
- Proof of study from the previous school [For students enrolled in schools inside UAE]
- Transfer Certificate from the previous school with proper attestation [For transfer cases from KG2 & above to be submitted within a week from the start of the new Academic Year]

#### For Parent:

- Father & Mother Emirates ID
- Family Book [ For UAE Nationals]

In case of any query, please feel free to email the Registrar, Ms. Shaheena Sarfaraz at shaheena.m@royalschoolfujairah.com

With best regards,

Syed Tahir Ali, Principal

## **ROYAL PRIVATE ENGLISH SCHOOL - FUJAIRAH**



# مدرسة رويال الخاصة الانجليزية - الفجيرة

Ref No: RPES/Cir/134/2023 - 24 06 February 2024

# تعميم إلى أولياء الأمور: بخصوص التسجيل والقبول في النظام البريطاني IGCSE للعام الدراسي 2024-2025

تحية طيبة وبعد، أولياء الأمور الأعزاء،

ان التسجيل الالكتروني (عبر الإنترنت) سوف يبدأ يوم الاثنين 19.02.2024 إلى 26.02.2024. يبدأ التسجيل في الساعة 9:00 صباحًا بتاريخ .19.02.2024

# معايير القبول للصف روضة اولى:

- وفقًا لإرشادات وتعليمات وزارة التربية والتعليم، يجب أن يكمل الطفل 4 سنوات بحلول 31.08.2024 حتى يكون مؤهلاً للقبول في صف روضة
  - يتم القبول في KG1 على أساس من يأتي أولاً يخدم أولاً. <u>لا توجد أولوبة خاصة مخصصة للأشقاء.</u>
    - يجب أن يكون لدى الطلاب بطاقة هوبة إماراتية صالحة لإتمام التسجيل.
- ستتم دعوة الطلاب المدرجين في القائمة المختصرة، بناء على ترتيب رقم الطلب، لحضور المقابلة مع فريق رياض الأطفال/الإرشاد خلال أسبوع واحد من تقديم الطلب. سيتم إرسال التفاصيل المتعلقة بذلك إلى البريد الإلكتروني المسجل لولي الأمور الذي تم التسجيل به. **يرجى العلم بأن** جميع مراسلات المدرسة ستكون فقط على البريد الإلكتروني المسجل.

# معايير القبول من KG2 (الروضة ثاني) إلى الصف العاشر:

- يجب أن يتم الطفل 5 سنوات في 31.08.2024 لروضة ثاني و 6 سنوات في 31.08.2024 للصف الأول.
  - تتوفر المقاعد متاحة في هذه الصفوف فقط في حال توفر شاغر \وجود نقل من هذه الصفوف.
    - سيتم ملء المقاعد المتاحة بناء على اختبار القبول على أساس الجدارة.
- سيتم إجراء اختبار القبول في اللغة الإنجليزية والرياضيات لرياض الأطفال (KG2)، وفي اللغة الإنجليزية والعلوم والرياضيات للصف الأول حتى الصف العاشر. وسيتم إجراء الاختبارات في نهاية شهر أبريل أو بداية شهر مايو وستقوم المدرسة بالاتصال بأولياء الأمور عندما يتم الانتهاء من تحديد موعد الاختبار..

## إجراءات تسجيل الطالب:

- قم بتسجيل الدخول إلى موقعنا الإلكتروني www.royalschoolfujairah.com وانقر على "تسجيل" ENROL في الزاوية اليمني من الصفحة.
  - عند الانتهاء سوف تتلقى رقم الطلب
- سيتم الاتصال بالطلاب المسجلين في KG1 لحضور المقابلة حسب ترتيب التقديم خلال أسبوع واحد. سيتم الإعلان عن مواعيد اختبار القبول لمرحلة الروضة الثانية فما فوق في شهر أبريل.
  - التسجيل عبر الإنترنت ليس ضمانا للقبول.

# ستكون المستندات التالية مطلوبة عند القبول:

2- الهوية الإماراتية الأصلية للطالب 3- شهادة الميلاد 4 - سجل التطعيمات عند الولادة

6 - تقرير / شهادة الفصل الدراسي [للصف الأول فما فوق] عدد 2 صورة فوتوغرافية حديثة بحجم (صورة لجواز السفر)

إثبات الدراسة من المدرسة السابقة [للطلاب المسجلين في المدارس داخل دولة الإمارات العربية المتحدة]

8- شهادة نقل من المدرسة السابقة مصدقة حسب الأصول [لحالات النقل من KG2 فما فوق - يتم تقديمها خلال أسبوع من بداية العام الدراسي

# لولى الامر:

1- الهوية الإماراتية للأب والأم 2- خلاصة القيد [خاص لمواطني دولة الإمارات العربية المتحدة فقط]

في حالة وجود أي استفسار، لا تتردد في إرسال بريد إلكتروني إلى مسؤول التسجيل، السيدة شاهينا سرفراز على shaheena.m@royalschoolfujairah.com

مع أحر تحياتي،

سيد طاهر على مدير المدرسة